
Bestyrelsesmøde 05.10.22 

Til stede: Majbritt, Lea, Helle, Winnie og Stine 

Fra sidste møde: Førstehjælpskursus, samt kursus ved Ulrik. 

 

Godkendelse af referat: Referat fra 16.08 godkendt 

 

Budget 2023 med Følgende reguleringer: 

Der er ikke iberegnet faste indtægter fra cafeteria, da disse er med stor variation.  

Der er taget højde for Prisstigning i elevskole, Regulering af lokaletilskud. Prisstigning leje af heste og 

husleje samt lønning til koordinatorrolle rideskole 

Samlet set ligger resultatopgørelse på drift nær 0. 

Varsling af prisstigning i rideskolen fra 1 januar 2023. Beløb sættes op med 4-5 % svarende til omtrent 15 

kroner per undervisningsgang. Der formuleres et skriv der udformes af bestyrelsen, dette sendes ud med 

november opkrævning. Lea udformer skriv og sender denne til Helle. 

Nyt fra rideskolen:  Vikardækning: Alberte. Stine kontakter Alberte og Lærke adspørges ifht vikar. Ellen kan 

evt adspørges. 

Line ønsker om udstyr til rideskolen: Dette imødekommes. Der skal ryddes op i eksisterende. 

Møde 09.10 drf samt ridelærere. Laura inviteres. 

Erstatningstimer for den 18. september. Samt for søndag 4 dec. Den 22. dec. 27-30 dec. 

Forslag om at Line er bindeled mellem rideskole og bestyrelsen (suppleant). En rolle som ledende ridelærer 

tilbydes mod merbetaling af alm takst. Stine tager kontakt til Line for at høre om der interesse herfor inden 

mødet på søndag. Koordinerende rolle for ridelærere.  

Ridelærere skal være deres ansvar bevidst, og informeres herom til næste ridelærermøde. Der skal skabes 

en kultur der udviser fælles ansvar. 

Der foreslås at holde et månedligt møde med ridelærere hver anden gang med fremmøde og hver anden 

online. 

Der er fokus på oprykning af hold når eleverne er klar hertil. 

Hold start rykkes til senere mandag og tirsdag.  

Uv skal registrere ændret adfærd hos heste og melde tilbage i FB gruppen eller direkte til Helle/Lea 

Omtrent 140 elever i rideskolen/oktober 2022. 

Synliggøre bestyrelsen: 

Foto af bestyrelsen til ophæng i ridehal mm. 

Veste med skrift ” Bestyrelse og HVL ” print, Camilla adspørges. Lea tovholder. 



 

Nyt fra privatstalden: Der er pt fyldt op. Der er mange på venteliste.  

Snak om hvordan det formidles ift. opsamling af klatter. Vinduer til tilbygning leveres midt november, 

forventet uge 46. 

Julefrokost: Junior lørdag 3.12. Voksen fredag 17.12. 

Ridelejr i privaten gik rigtig godt. De nye piger i stalden er faldet godt til. 

Der skal bestilles rosetter. Dækkener er bestilt. 

Forslag om temadag ved Nete Sarsgaard Jørgensen fra opstalder. Majbritt skriver til hende for 

koordinering. 

 

Aktiviteter 2023: Årshjul, generalforsamling planlægges til 21.02.2023 kl. 19.00 

Maling af dressurhegn. 

Køb af dressurhegn, 3 træhegn og ti plastichegn.  

 

Investeringer 2023: Anlæg til ridehal, samt højtalere. Radio med mulighed for tilkobling af kúr musik. 

Opslag på opstalder gruppen, med forespørgsel på opgaven. 

 

Evt: Rengøring af rytterstuen varetages af klubben. Vedligehold mm. udlejer. Forslag om rengøringshjælp 

hertil. Budget skal kunne bære det. 

Forslag om køb af støvsuger til den nye rytterstue. 

Tømning af skraldespande ansvar fremgår ikke af kontrakten.  

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes: 22.11.2022 kl.19.00 

Punkter der tages op næste gang. Aktiviteter og investeringer for 2023.  

Førstehjælpskursus, samt kursus ved Ulrik. 

 

 


